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Verslag van de Ledenvergadering ChristenUnie op 25 januari 2024 in De Den te Appelscha. 
 

Aanwezig:   
BESTUUR Andries Otter (waarnemend vz), Harrie Rouwhorst (secr), Hendrik Dekker,  
FRACTIE Berend Leistra, Willem Schaaij, Jannie Boonstra  
LEDEN Arnoud Noppers, Luc Middelbos, Willem Dekker 
Gasten Geen 
Afmeldingen: Meine Jansma en Arjan Zwart 

 
1  OPENING 

Andries heet allen welkom. Vervolgens leest hij Joël 2:23-27, Psalmen 104:14-15,27-30 en Lucas 
10:34a (allen uit HSV). Aansluitend een toelichting met als thema ‘Heb God lief als jezelf ‘. Met als 
voorbeeld ‘de barmhartige Samaritaan’. Daarna gaat hij voor in gebed. 
 

2 MEDEDELINGEN 
1. Afmeldingen zijn ontvangen (staan bovenaan). 
2. Vanuit partijbureau zijn 3 landelijke gesprekavonden gepland. De dichtstbijzijnde is op 9 

februari 2024 in de Kruiskerk in Meppel. Aanmelden is verplicht. Wie gaan hierheen: Andries 
Otter, Harrie Rouwhorst, Willem Dekker en Willem Schaaij. 

3. Op 7 maart is er een ALV van ChristenUnie Friesland. Het is nog niet bekend wie hierheen 
gaan. 

4. Op 16 maart is er het partijcongres in Apeldoorn. Arnoud heeft belangstelling. Jannie kan 
niet. Andere leden weten het nog niet. 

5. Op 6 juni zijn er verkiezingen voor het Europese parlement. 
 

3 AGENDAPUNTEN worden genoemd. 
Voorgestelde agenda wordt ongewijzigd aangenomen. 
Eerst worden vragen voor de rondvraag geïnventariseerd. Er is één vraag. Middelbos vraagt 
aandacht voor teleurstellende verkiezingsuitslag voor de 2e Kamerverkiezingen op 22 nov. 2023. 
 

4 NOTULEN ledenvergadering 27 maart 2022 
Tekstueel:  Op pagina 3 is Andries fout gespeld. En ook Staatscourant is fout gespeld.  
Verder geen opmerkingen. ➔ dank aan de secretaris.  
 
Alle afspraken zijn uitgevoerd.  
 

5 BENOEMING BESTUURSLID 
Voorzitter vraagt of Arnoud Noppers zich wil voorstellen. Arnoud heeft vanaf september 2023 al 
enkele vergadering bijgewoond.  
Vervolgens stelt Arnoud zich kort voor aan de aanwezige leden. 
Daarna wordt Arnoud unaniem benoemd als bestuurslid. Secretaris zal nieuwe bestuurslid melden 
bij partijbureau en de KvK. 
  

6 FINANCIELE JAARVERSLAGEN 2022 EN 2023 
 
Over het jaarverslag 2022 zijn geen vragen. De kascontrole is gedaan door Willem Dekker en Anne 
Vogelzang. Willem vertelt dat het financiële jaarverslag door de kascontrolecommissie is 
goedgekeurd. De penningmeester Ab From krijgt van het bestuur decharge. In 2023 is het 
penningmeesterschap overgenomen door Harrie Rouwhorst, als waarnemend penningmeester.  
Over het verslag van 2023 zijn geen vragen. Er waren in 2022 meer boekingen vanwege de 
gemeenteraadsverkiezingen dan in 2023. Willem Dekker is weer beschikbaar voor de kascontrole 
en Andries Otter zoekt een 2e lid om dan samen bij de penningmeester de kascontrole uit te voeren. 
 

7 BESTUURLIJKE JAARVERSLAGEN 2022 EN 2023 
 
De secretaris leest het jaarverslag van 2022 voor. Naar aanleiding hiervan vindt Middelbos het 
jammer dat ChristenUnie niet heeft meegedaan aan de gemeenteraadsverkiezingen in 
Weststellingwerf. Middelbos verteld dat hij in Drenthe hiermee vanuit de provincie enkele gemeenten 
heeft geholpen om in de raad te komen. Het is echter belangrijk dat we beginnen met een 
schaduwfractie en zichtbaar worden. Dit blijft een aandachtspunt voor de toekomst.  
Het jaarverslag wordt goedgekeurd en staat al sinds medio 2023 op de website. Dit is verplicht 
vanwege de ANBI regels. Evenals het financiële jaarverslag. 
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Vervolgens lees secretaris het jaarverslag van 2023 voor.  
Berend maakt naar aanleiding daarvan een opmerking dat er bij de tweede Kamerverkiezingen in 
November de ChristenUnie vlag bij hem in de vlaggenmast hing. Secretaris zal dit toevoegen aan 
het verslag. Ook zal Berend de vlag voor 6 juni weer ophangen vanwege de Europese verkiezingen.  
Verder geen opmerkingen over het jaarverslag 2023. Secretaris zal zorgen dat het verbeterde 
jaarverslag op de website komt.  
 

8 VERSLAG VANUIT DE FRACTIE IN OOSTSTELLINGWERF 
 
Berend verteld kort hoe de situatie in het afgelopen jaar was in Ooststellingwerf. Afgelopen jaar zat 
hij in de beroepingscommissie voor de nieuwe burgemeester. De nieuwe burgermeester Werkman is 
lid van VVD, maar was voorheen SGP lid. Heel andere persoon dan zijn voorganger mw Korthals (zij 
was interim). De samenwerking is goed. Werkman is christen. 
 
Actueel zijn de volgende zaken. 

• Permanente bewoning van vakantiewoningen. Dit speelt onder meer bij Hildenberg en 
Molenbosch. ChristenUnie is voor uitsterfconstructie. Voor woningen bedoeld voor permanente 
bewoning gelden andere regels (qua bouwbesluit) dan voor recreatiewoningen. De gemeente 
moet beter handhaven.  

• Verder zijn er betaalbare woningen nodig voor ouderen.  

• Ook het onderhoud van gemeentelijke accommodaties staat onder druk. Er zijn veel verouderde 
gebouwen. Het onderhouden en verduurzamen daarvan kost veel geld. Er zijn bijeenkomsten 
geweest waar gesproken is met verschillende gebruikersgroepen. In juni 2024 komt dit in de 
gemeenteraad. Voorstel ChristenUnie is: Oosterwolde wordt sportdorp, zwembad verdwijnt en 
wordt woningbouw. Appelscha wordt zwemdorp. Scholen maken wel gebruik van sporthallen.  

• Welzijn. Er zijn zorgen om dit goed te financieren. Door de loonontwikkeling het laatste jaar zijn 
de kosten gestegen. Dit raakt de bibliotheek, scala, sociaal cultureel werk. Het kost de 
gemeente extra geld. 

• Bij gemeenschappelijke regelingen zijn er vaak begrotingswijzingen. Hier heb je als raadslid 
weinig grip op.  

• In 2026 komt er een andere financiële verdeling vanuit de landelijke overheid. Als ChristenUnie 
zijn we hier niet zo mee bezig. Andere partijen wel. 

• Er komt een voorstel voor 28 Flex-woningen in Appelscha voor het snel onderdak geven aan 
noodsituaties. Het gaat vaak voor een periode van 5 tot 10 jaar, soms tot 30 jaar. Daarna moet 
terrein weer worden hersteld. Echter vaak is herstel niet goed mogelijk en is er blijvende schade.  

• Er zijn veel aanvragen voor woningbouw in 2024 in de verschillende dorpen.  
 
Aansluitend vertelt Willem Schaaij dat de sfeer in de raad goed is. Beter dan de vorige raad. 
ChristenUnie heeft zich niet aangesloten bij college of oppositie, maar beoordeeld elk voorstel 
afzonderlijk. De ene keer stemmen we mee met college, de andere keer tegen. 
 
Jannie Boonstra vult aan dat de sfeer in de ChristenUnie fractie ook goed is. Wel wil ze graag 
versterking en ze vertelt dat ze contact heeft gelegd met een potentieel fractielid. 
 

9 RONDVRAAG 
Nu spreken we over de vraag van Luc Middelbos over de teleurstellende verkiezingsuitslag van 22 
november 2023. Een grote winst voor PVV en verlies van ChristenUnie. Ook in Ooststellingwerf en 
Weststellingwerf.  
Veel ChristenUnie-stemmers (en leden) zijn teleurgesteld over het laatste jaar. O.a. ook over het 
vertrek van Gert Jan Segers. Ook is Middelbos ontevreden over het uitblijven van een reactie op zijn 
schrijven naar het partijbureau.  
Hoe principieel zijn we nog? Op provinciaal en gemeentelijk niveau is dat anders. Zijn verzoek is dat 
we dit signaal meenemen naar de vergadering in Meppel op 9 februari 2024.  
Middelbos is wel positief over de ChristenUnie fractie in Ooststellingwerf. 
Willem Schaaij merkt op dat het lastig is om het Christelijke zichtbaar te maken in de raad. Eerlijkheid 
is belangrijk. Vertel geen leugens. Verder hebben kiezers meestal niet een lang geheugen 
(herinnering).  

 
10 
 

SLUITING 
Willem Schaaij gaat voor in dankgebed. Daarna sluit de voorzitter de vergadering. 
 

 

 


